
VBM afd Amersfoort en Utrecht 

 

Verslag Afdelingsvergadering 

 

Plaats:   Amersfoort sporthal “Rustenburg” 

Datum:  21 oktober 2019 

Aanwezig:  Henk Bink, Arjan Princee, Rini Bruinink en Bert Keers 

Afwezig: geen 

Gasten:  Stephan Twuijver en Jacques van Hulsen VBM AB bestuur  

Agenda 

1. Opening 

Henk Bink voorzitter Amersfoort opent de vergadering en vraagt een moment stilte voor de 

gene die ons ontvallen zijn. Vervolgens gaat hij verder en heet een ieder welkom. 

2. Mededelingen 

Stephan Twuijver en Jacques van Hulsen zijn aanwezig namens het AB. 

3. Vaststellen agenda 

Geen punten, agenda wordt geaccordeerd.  

4. Verslag vorige vergadering (d.d. 1 april 2019) 

Stephan Twuijver was er in plaats van Jacqueline. Verder zijn de notulen goedgekeurd met dank 

aan notulist.  

5. Behandeling stukken 103e AV 

p. 13 agenda punt 7 komt wellicht nog iets van afdeling Valkenburg 

Als afvaardiging naar de 103e ALV van 29 november 2019 gaan Bruinink, Bink, Keers en Princee 

zij gaan met een vrij mandaat 

6. Terugkoppeling IVO 

Arjan Princee geeft een korte terugblik op de Pensioen stond veel op de agenda, of de korting 

doorgaat is afhankelijk van wat de regering doet met de rekenrente. Maar is afhankelijk hoeveel 

mensen hier tegen in gaan. Jacques geeft aan dat 1 dag voor de VBM ALV de nieuwe premie van 

het ABP bekend wordt gesteld.  

Rond maart 2020 zullen de regelingen gepubliceerd worden is de verwachting.  



PAS regeling gaat tot nu toe door. De PAS regeling is lastig om een goed rooster te bouwen bij 

DBBO, maar dat is afhankelijk hoe je het rooster vult.   

Rini geeft aan dat de roosters niet altijd binnen de BARD vallen bij DBBO, Jacques geeft aan dat 

juist DBBO nu met de ingehuurde HORA club dit aan kan kaarten bij het naast hoger gelegen 

niveau. Alleen het lijkt erop dat DBBO dit niet doet. 

7. Wat verder ter tafel komt 

Bestuursleden geven aan dat de vele functies zijn gewijzigd binnen de VBM, ook geeft Jacques 

een kort inzicht in het loongebouw met allerlei nieuwe inzichten. 

8. Rondvraag 

Rini heeft twee vragen binnengekregen, studiefaciliteiten voor burgers, de militair die overkomt 

krijgt nul jaren mee. Maar er wordt aan gewerkt dat het om dienst jaren bij defensie. Maar we 

moeten oppassen dat er niet gedubbeld wordt.  

Feestdagen op zondagen hoe worden die uitgekeerd. Bij DBBO zijn daar vragen over. Rini stuurt 

de vraag door naar de VBM. 

Rechtszaak afgelopen dinsdag kwam niet goed over bij de rechter vond Rini, Jacques geeft Rini 

een compliment dat hij daar als individu iets mee doet. Maar het zijn voornamelijk MC zaken.   

9. Sluiting 

Om 20.00 sluit de voorzitter van de afdeling Amersfoort de vergadering en nodigt een ieder uit 

voor een glaasje water of koffie aan de bar en wenst een ieder een veilige thuisreis toe. 

 


